



香港特別行政區政府海事處

MARINE DEPARTMENT

THE GOVERNMENT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION

APPLICATION FOR A PERMIT TO MAINTAIN A COMPANY ROSTER**申請備存公司候船名冊許可證****MERCHANT SHIPPING (SEAFARERS) ORDINANCE (Cap. 478)****商船(海員)條例(第478章)**

-
1. Name of company
公司名稱

 2. Address of registered office
註冊辦公室地址

 3. For what period has the company been carrying on the business of shipowner/managing ships/acting as agent for a shipowner?
公司何時開始經營船東/船舶管理/船東代理人等業務?

 4. Will the company employ seafarers for service in ships owned, chartered or managed by any other company or individual?
公司會否僱用海員為任何其他公司或個人擁有,租用或管理的船舶服務?

 5. The names and address of all the companies, including the applicant company, owning, chartering or managing ships for service in which Hong Kong seafarers are employed are as set out in the schedule.
擁有,租用或管理之船舶的各公司(包括申請公司在內),凡僱用香港海員者,其名稱及地址已列於附表。

 6. Attached hereto are the following :-
隨附下列文件
 - (a) One copy of the Company's Articles or Memorandum of Association.
公司組織章程細則或組織章程大綱乙份
 - (b) One photo-copy of Business Registration Certificate.
商業登記證影印本乙份
 - (c) One copy of Form SR24 with _____ annexures.
表格 SR24 連同附件_____份

Signed 簽署.....

(Director or Authorized Representative of the Co.)

公司董事或授權代表

Name in Block Letters 姓名正楷.....

Designation in company 公司職銜.....

Date 日期.....

SCHEDULE

附表

Name of Ship
船舶名稱
(Voyage Type)
航程類別

Name of the Company
公司名稱

Address of the Company
公司地址

Personal Data Collection Statement 收集個人資料聲明

In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486), data subjects have a right to request access to and correction of their personal data provided in the application form. For access to or correction of personal data in the application form, please contact the Officer-in-charge, Mercantile Marine Office of the Marine Department.

根據《個人資料（私隱）條例》（第486章），資料當事人有權要求查閱及改正在此申請表提供的個人資料。如須查閱或改正此申請表的個人資料，請與海事處商船海員管理處聯絡。